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Bestyrelsesmøde 
 
Dato. 13. januar 2025 kl. 18.30 i Klubhuset  
 
Til stede: Niels-Aage, Alex, Steen, Ole, Henrik, Christian, Knud og Bettina 
Fraværende: ingen 
Referent: Bettina 
 
 
Referat  
 
1. Beslutninger siden sidst 

• Ingen  
 

2. Orientering fra Formanden  
• Opdatering fra arbejdet vedr. ”Nye medlemmer til VCK” 

o Gruppen har afholdt møde med Jakob og Peter fra DGI. Referat er rundsendt. 
• Spørgeskemaundersøgelse i klubben (Kig gerne kort på dette link: DGI) 

o Niels-Aage har afholdt møde med DGI omkring spørgeskemaundersøgelse.  
 Der er to forskellige muligheder - vi vælger den flerstrengede model, da vi 

har både MTB, gravel og landevej. 
 Niels-Aage fortsætter dialogen med medarb. ved DGI. 
 Link til spørgeskemaet kan udsendes til alle medlemmer medio februar.  
 DGI kan lave en analyse og se det i forhold til andre klubber. 
 Der skal efterfølgende afholdes møde med først bestyrelsen og senere f.eks. 

trænerne og DGI.  
 Det koster 7.500 kr. at få DGI til at gennemføre undersøgelse og analyse. 

Det siger bestyrelsen ok til.  
• Status omkring emner til bestyrelsen 

o Landevejsudvalgsformand – Vi har en kandidat 
o Bestyrelsesmedlem - Knud spørger et par emner og kommer retur 
o Bestyrelsessuppleant – Vi har en kandidat  

• Bestyrelsens forslag til generalforsamlingen til kontingent fra 2026 er, at kontingent 
for voksne skal være 600 kr. og uændret 400 kr. for børn/unge.  

• Arbejde med kommunikationspolitik – (Udkast sendt ud med dagsordenen) 
o Vi arbejder videre med politikken efter generalforsamlingen  

• DCU – Info om forslag til ændret struktur (se mail fra formanden af 6. januar 2025)  
o Sigurd deltager i det kommende distriktsmøde i DCU. Niels-Aage tager en snak 

med Sigurd om klubbens opbakning til forslaget. Niels-Aage deltager eventuelt i 
mødet.  

 
3. Punkter fra Årshjul 

• Gennemgang af de væsentligste punkter i regnskabet 2024 (Henrik) 
o Der er blevet ryddet op i konti, der ikke længere er i brug. Der kan dog fjernes 

flere. 
o Der har været god økonomi i løbsafviklingen.  
o Regnskab gennemgået, godkendt og underskrevet 

https://www.dgi.dk/medlem/klub-under-lup


 2 

 
 
4. Landevejsudvalget – Alex Nielsen 

• Der er stille pt. og har ikke været henvendelser. 
 

5. MTB-udvalget – Ole Klemmensen  
• Der er kommet penge fra DCU for afvikling af ligaløbet. 
• Ole spørger om vi kan droppe egenbetalingen for licens’ træningsplan for 2024.  

o Bestyrelsen fastholder, at der skal være egenbetaling for 
træningsprogrammet på licensholdet. 

o Der skal være en fast procedure for opkrævning af betaling for 
træningsprogram og denne skal følges, så opkrævningen foretages årligt.  

o Ole og Henrik Slessing afklarer opkrævningsmetode. 
o Der opkræves for både 2024 og 2025. 

• Ansøgning fra MTB Udvalget til træningsprogrammer og økonomien bagved blev 
godkendt. Der er en forventning fra bestyrelsen om, at deltagere i 
træningsprogrammer, hvor der ydes støtte deltager aktivt i klubben og klubbens 
aktiviteter ud over træning. 
 

6. Gravel – Knud Dreier 
• Gravel og MTB-udvalget har holdt møde. 
• Gravel vil gerne have et egentligt udvalg og foreslår at det bliver taget op som et 

punkt til beslutning på generalforsamlingen i 2026. 
• Afvikling af blandede MTB- og gravelløb bør afvikles i tæt dialog mellem de to 

udvalg med MTB-udvalget som tovholder.  
• Der oprettes B-, C- og D gravel træningshold.  

o Der er pt. 6 medlemmer, der gerne vil arbejde videre med træningen på de tre 
hold som holdkaptajner.  

o Træningstiderne er onsdag kl. 1715 for C og D samt tirsdag og torsdag for B. 
o Der er lavet et skriv over rammerne for de enkelte hold, der skal endeligt 

godkendes inden offentliggørelse på hjemmesiden.  
o Trænere fra B-holdet deltager efter behov på C- og D som holdkaptajner og -

hjælpere. 
o Der skal oprettes to facebook-grupper mere med Gravel D og gravel B. Det gør 

Ole i samarbejde med Knud.  
• Status vedr. DCU-cuppen d. 30. marts ved Steen Kruchov. 

o Steen har fundet en rute. Den må ikke spærres helt af, men der må sættes skilte 
op forud for løbet og være trafikofficials på løbsdagen.  

o Der må heller ikke bruges markeringsstrimmel, men der kan i stedet sættes 
pæle op ved f.eks. sving. 

o Der må bruges marshals på off-roadere til start af løbet.  
o Der sendes snart ansøgning til kommunen. 
o Vi mangler stadig retningslinjer for gravelløb og skabelon for proportioner fra 

DCU samt eventuelle krav til navn. 
o Vi har alt materiale til ruteopmærkning, skiltning mv.  

 
7. Kommunikation – Bettina Jacobsen  

• Status vedr. klubblad 
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o Bladene bliver pakket tirsdag og kan udleveres tirsdag 14. januar og onsdag 15. 
januar.  

• Generel opdatering 
o Udkast til kommunikationspolitik - se pkt. 2.  
 

8. Klubtøj – Knud Dreier 
• Opdatering vedr. næste bestillingsrunde og evt. andet 

o Den 14. og 15. januar er der prøverunde af klubtøj (eneste datoer i 1. halvår 
2025). 

o Knud har et par udeståender med Konggaard om manglende leveringer, som 
han følger op på onsdag.  

o Der ligger stadig ekstra bukser, der endnu ikke er afhentet. Knud har kontaktet 
de pågældende medlemmer flere gange. De kan henvende sig til Knud.  
Der følges ikke længere op aktivt fra Knud i forhold til de ikke afhentede bukser.  

 
9. Kassereren – Henrik Slessing 

• Henrik orienterede om medlems- og økonomistatus efter årsskiftet.   
• Se i øvrigt pkt. 2 og 3 for info om forslag til kontingent 2026 samt gennemgang af 

årsregnskab 2024. 
 
10. Evt. 

• Status på klubhus - Steen Kruchov  
o Der er blevet lavet forskellige forbedringer både ud- og indvendigt betalt af 

udlejer. Der skal derfor laves ny kontrakt pga. huslejestigning. Steen har endnu 
ikke fået en ny kontrakt på plads, da huslejen og opsigelsesfristen skal aftales 
endeligt på plads. Udlejer er ikke vendt tilbage på seneste henvendelse.  


